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Onderwerp: neem toekomstige tram mee bij MIRT-traject Stationsgebied Leiden 

 

Geachte wethouder North, beste Ashley, 

Een aantrekkelijk, economisch vitaal en duurzaam stationsgebied is van groot belang voor Leiden. 

Niet alleen krijgt de stad er op deze manier een ontvangstplek met veel meer kwaliteit bij, ook de 

verbinding tussen historische binnenstad en het Leiden Bio Science Park, van belang voor de 

economie van onze stad, wordt daarmee sterk verbeterd. Daarnaast kan Leiden nog meer de 

huiskamer van de regio zijn doordat de bereikbaarheid een impuls krijgt. 

Wij zijn verheugd dat het Leidse stationsgebied is opgenomen in het landelijke MIRT-traject. Wat ons 

betreft geheel terecht. Ons stationsgebied, met aan de ene zijde de historische binnenstad en aan de 

andere zijde het innovatieve Bio Science Park, heeft landelijke impact en is dus van landelijke 

waarde.  

De reden dat wij u schrijven is omdat wij u één belangrijk aandachtspunt willen meegeven voor het 

MIRT-traject: het moet mogelijk blijven om een tramlijn door het stationsgebied aan te leggen.  

Het is nu al woekeren met de ruimte rondom het station en eventuele nieuwe tunnels, 

fietsenstallingen of gebouwen dienen zo gepland en ontworpen te worden dat er voldoende ruimte 

blijft voor een Leidse regiotram. De situatie zoals bij Utrecht Centraal waar de verschillende trams 

aan de oostkant en westkant van het station niet het station kunnen passeren, moet te allen tijden 

voorkomen worden. 

Het tracé van de centrumroute is wat ons betreft de meest kansrijke route voor een tram door de 

Leidse binnenstad. Trams komende uit de richting Zoetermeer of Voorschoten/Leidschendam 

kunnen via deze route naar het station rijden en verder richting Bio Science Park, Valkenburg en het 

strand van Katwijk. Bij een gebleken succes kunnen vervolgens meer tramlijnen aangelegd worden. 

Wij hopen dat u dit aspect randvoorwaardelijk mee wil nemen in de gesprekken met het Rijk en de 

andere samenwerkingenpartijen. Mocht u het daarnaast waardevol vinden om ons te betrekken bij 

het MIRT-traject, aarzel dan niet om met ons contact op te nemen. Wij helpen graag mee Leiden op 

de kaart te zetten bij het Rijk. 

Met vriendelijke groet, 

 

Gijs Holla 

Centrummanager Leidse binnenstad 

 

Erwin Roodhart 

Manager Stadsbreed Ondernemend Leiden 


